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دهقان نژاد:

امنیت مردم اولویت اصلی در قطار شهری است

عضو شورای اسلامی شهر تبریز با اشاره به اهتمام اعضای شورای شهر تبریز در تحقق پروژه مترو گفت: در بحث قطار

شهری تبریز امنیت مردم اولویت اصلی است و تمام دغدغه ما رفع مشکلات این پروژه است.

روح الله دهقان نژاد در حاشیه بازدید از ایستگاه های عبوری خط یک قطار شهری تبریز اظهار کرد: عرض خسته نباشید و خداقوت داریم به همه عزیزانی که در طول سال ها تمام

توان خود را برای تحقق این پروژه کلان به کار بسته اند تا این پروژه عظیم به نتیجه برسد.

وی گفت: درخصوص اینکه کارهای بزرگی در این پروژه انجام شده است بحثی نداریم ولی موضوع قابل توجه برای ما مقایسه قطارهای شهری مشهد، شیراز، اصفهان و تهران

است و باید ببینیم این شهرها امروز کجا هستند و جایگاه ما کجا است.

عضو شورای اسلامی شهر تبریز با اشاره به بازدید از محل سانحه قطار شهری که سال گذشته به وقوع پیوسته بود اظهار کرد: در خصوص سانحه عوامل متعددی دست به دست هم

داده اند تا این سانحه متاسفانه به وقوع بپیوندد.ما بار ها شنیده ایم که در جاده های نیز نقاط حادثه خیر شناسایی و اصلاح می شود و در ایستگاه 13 نیز این موضوع نیاز به

بررسی دقیق دارد.

وی افزود: اگر بحث های ایمنی و امنیت خطوط حل شود مشکلی در این خصوص نخواهیم داشت.

دهقان نژاد با تاکید بر ضرورت هماهنگی شرکت بهره برداری و سازمان قطار شهری تبریز گفت: تحقق این هماهنگی می تواند بسیاری از مشکلات را حل کند.

وی گفت: در این پروژه سرعت عمل با وجود ظرفیت ها قابل تامل است و سوال این است که چرا بودجه محقق شده ولی افتتاح کامل نشده است و این سوالات مردم است که از

ما می پرسند.

در این بازدید که با حضور اعضای شورای شهر تبریز و مدیر عامل سازمان قطار شهری و دیگر مدیران این سازمان انجام شد اعضای حاضر از ایستگاه های ۱۳ قونقا ،۱۴ گازران، ۱۵

لاله و دپوی لاله بازدید کردند.
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